
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Driftsutvalget 

Møtested:  Møterom 1045, Levanger rådhus 

Dato: 09.11.2022 

Tidspunkt: 13:00 – 15:40 

 

 

Til stede:    

Navn Funksjon Parti Møtte for 

Janne Kathrine Jørstad Larsen leder SP/H/FRP/KRF  

Nina Egenæs Groven nestleder SP/H/FRP/KRF  

Morten Langdal medlem SP/H/FRP/KRF  

Kim Karim Nilssen medlem SP/H/FRP/KRF  

Siw Grethe Kristiansen varamedlem SP/H/FRP/KRF Marit Kristine Murås Fosså 

Geir Skjesol medlem SP/H/FRP/KRF  

Ingebjørg Roel Bye varamedlem AP Vegard Austmo 

Tone Wanderås medlem AP  

Gaute Børstad Skjervø medlem AP  

Karl Meinert Buchholdt medlem MDG/R/V  

Christer Lajord medlem SV  

 

Fra administrasjonen møtte:  

Navn                                                                            Stilling  

Heidi Slåtsve                                                              Sekretær                                                                         

Arnstein Kjeldsen                                                      Økonomisjef 

Marit Elisabet Aksnes                                               Kommunalsjef                                                                                                                                                                                                                          

Guri Marjane Sivertsen                    Enhetsleder  

Einar Hindenes     Enhetsleder 

 

  

  

  

  

  

  

  

 



Orientering - felles med plan- og utviklingsutvalget: 

• Budsjett 2023 - Handlings- og økonomiplan 2023 - 2026 v/økonomisjef og kommunalsjefer  
 
Forespørsler 

Karl Meinert Buchholdt (V)  

Hjertestarter ved kommunale bygg.  

Enhetsleder Einar Hindenes svart 

 

Geir Skjesol (SP)  

Referatene fra møter i samarbeidsutvalgene bør ha en felles mal.  

Enhetsleder Einar Hindenes svart    

 

 

  

 
Protokollen er godkjent av: 
 
 
 
___________________________________       _______________________________________ 
              Karl Meinert Buchholdt                                        Morten Langdal



Saksliste 

 

Saksnr. Tittel Lukket 

PS 33/22 Valg til godkjenning/signering protokoll  

PS 34/22 Referatsaker  

RS 35/22 Samarbeidsutvalg LBAS - referat fra møte 11.10.22  

PS 35/22 Budsjett 2023 - Handlings- og økonomiplan 2023 - 2026, Levanger 
kommune 

 

FO 14/22 Spørsmål fra Tone Wanderås (AP) - Boligsosial temaplan del 2  

FO 15/22 Spørsmål fra Vegard Austmo (AP) - økonomien i Levangeridretten  

PS 33/22 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Driftsutvalgets behandling av sak 33/2022 i møte den 09.11.2022: 

Behandling  

Valg til godkjenning/signering av protokoll: Karl Meinert Buchholdt og Morten Langdal 

  

Avstemning: 

 Forslag enstemmig vedtatt 

 

Vedtak:  

Valg til godkjenning/signering av protokoll: Karl Meinert Buchholdt og Morten Langdal 

PS 34/22 Referatsaker 

Driftsutvalgets behandling av sak 34/2022 i møte den 09.11.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Referatsaken tas til etterretning 

Avstemning: 

Forslaget enstemmig vedtatt 

 

Vedtak: Referatsaken tas til etterretning 

 

PS 35/22 Budsjett 2023 - Handlings- og økonomiplan 2023 - 2026, Levanger 

kommune 



Driftsutvalgets behandling av sak 35/2022 i møte den 09.11.2022: 

Behandling  

 

Orientering i møtet:  

Budsjett 2023 – Handlings- og økonomiplan 2023 – 2026 v/Økonomisjef Arnstein Kjeldsen 

 

Forslag i møte: 

Fellesforslag fremmet i møte: 

Driftsutvalget registrerer med tilfredshet at kommunedirektøren arbeider for omhjemling av HDO til 

institusjonsplasser ved BBT. 

Driftsutvalget vil presisere at dette arbeidet må videreføres ytterligere. 

 

Avstemning: 

Forslaget enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Driftsutvalget registrerer med tilfredshet at kommunedirektøren arbeider for omhjemling av HDO til 

institusjonsplasser ved BBT. 

Driftsutvalget vil presisere at dette arbeidet må videreføres ytterligere. 

FO 14/22 Spørsmål fra Tone Wanderås (AP) - Boligsosial temaplan del 2 

Driftsutvalgets behandling av sak 14/2022 i møte den 09.11.2022: 

Behandling  

Spørsmål stilt av Tone Wanderås (AP) 

Det er veldig bra at kommunen vil åpne 11 sykeheimsplasser på Breidablikktunet. Samtidig vet vi at i 

2025 vil den store etterkrigsgenerasjonen fra 1945 være 80 år. Dette vil utløse et ytterligere behov 

for sykeheimsplasser. Hvordan er framdriften for boligsosial temaplan del 2? Vil utredning av 

kapasitetsutvidelse ved Staup Helsehus være en del av denne?  

Einar Hindenes besvarte spørsmålet: 

Vedrørende åpning av plasser ved BBT: I kommunedirektørens notat vedrørende budsjett 2023, 

vedlagt kommunedirektørens orienteringsnotat for oktober, er temaet tatt opp. Kommunedirektøren 

sier i notatet: 



  

«Det presiseres at det er knyttet en betydelig økonomisk risiko til åpne de 11 leilighetene ved BBT som 

institusjonsplasser i dagens utfordrende situasjon da personalmessige kostnader må tas innenfor 

tildelt økonomisk ramme. Kommunedirektøren vil likevel anbefale at en planlegger med dette som 

mål, og at en følger tiltaket tett opp fra administrasjonens side gjennom året» 

Dette betyr at det ikke er sikkert det blir mulig å åpne leilighetene i løpet av 2023, men at helse og 

velferd skal prøve å finne løsninger for å finansiere personellressurser innenfor tildelt 

budsjettramme. 

Prognoser for demografisk utvikling tilsier økt behov for tjenester både i hjemmet og i HDO-

/institusjonstjenesten i årene framover. Forebyggende arbeid i hele tjenestelinja er en langsiktig 

strategi i denne sammenhengen. Lavterskeltilbud som treningsgrupper (f.eks Sterk og stødig), kurs og 

veiledning som skal fremme helse og mestring samt andre treffpunkter for innbyggere er eksempler 

på eksisterende forebyggende tiltak. I tillegg er det i boligsosial temaplan del 1, politisk vedtatt i juni 

2022, beskrevet at det vil bli økte behov for hjemmetjenester, HDO-boliger og institusjonsplasser i 

framtida. Kapasitetsutvidelse ved Staup helsehus vil være en del av vurderingene som følger av 

temaplanens del 1. Det foreligger en politisk bestilling vedrørende utredning av framtidig bruk av 

LBAS og kostnader ved ulike muligheter. Dette er noe som vil påvirke valg av helhetlige løsninger og 

vurdering av nybygging ved Staup. 

Framdriften for boligsosial temaplan del 2, som i hovedsak vil tematisere områder innenfor 

boligsosialt arbeid inn mot psykiatri, rus og for personer med funksjonsnedsettelser, er planlagt 

politisk behandling første halvår 2023.     

FO 15/22 Spørsmål fra Vegard Austmo (AP) - økonomien i Levangeridretten 

Driftsutvalgets behandling av sak 15/2022 i møte den 09.11.2022: 

Behandling  

Spørsmål stilt av Tone Wanderås (AP):   

I forrige kommunestyre ble sak om ettergivelse av lån til Levanger Fotballklubb behandla. Selve 

debatten skaper behov for en del avklaringer. Ordfører Sand hevda blant mye annet at baneleia må 

økes som konsekvens av at lånet ble innfridd. Det ble videre vedtatt uten videre utredning at 

«Levanger kommune skal ikke gi utlån til frivillige lag og organisasjoner utover forskuttering av 

spillemidler.». Flere idrettslag rapporterer om økte kostnader, og press på å gjøre enda mer 

dugnadsarbeid, samtidig er sponsormarkedet pressa i en generell mer ustabil økonomisk 



nedgangstid. Spørsmål: 1) Hvordan reguleres baneleia i dag, og hvordan tolker administrasjonens 

Sands innlegg om dette i siste kommunestyre siden LFK har en uoppsigelig leieavtale ut 2024? 2) Hva 

er mulige konsekvenser av at videre utlån nektes utenom spillemidler? 3) Hva gjøres for å redusere 

kostnadsøkningene i Levangeridretten 4) Hvordan er status for økonomien i idrettslagene i Levanger? 

5) er det beregna totalt hvor mange timer dugnad innen levangeridretten? 

Leder Janne Kathrine Jørstad Larsen (FRP) besvarte spørsmålet: 

1) Hvordan reguleres baneleia i dag, og hvordan tolker administrasjonens Sands innlegg om dette i 

siste kommunestyre siden LFK har en uoppsigelig leieavtale ut 2024? 

1.januar inngikk Levanger arena KF en 3-årig avtale LFK. Denne avtalen er uoppsigelig i 
avtaleperioden.  
Fastsetting av leiepriser skjer imidlertid etter følgende prinsipp:  
• Rammen skal til enhver tid følge Levanger kommunes prisregulativ.  
• Styret i Levanger arena KF vedtar leiepris i forbindelse med budsjettbehandlingen. Leieprisen skal til 
enhver tid være innenfor rammen av prisregulativet.  
  
Administrasjonen tolker ordførerens innlegg slik at økt baneleie kan være en «motytelse» til 
ettergivelse av lånet, selv om det ikke er direkte knyttet til behandlingen av den saken. 
Administrasjonen må derfor vurdere dette i forbindelse med gebyrregulativet i budsjett- og 
økonomiplan. Styret i Levanger arena KF kan eksempelvis beslutte å øke baneleie på Tobb arena for 
henholdsvis sommer- og vintersesong fra kr. 350 til kr. 400 og kr. 750 til kr. 800 (+25% mva.) fra 
01.01.23. Dette er innenfor gjeldende gebyrregulativ. Økningen vil da gjelde for alle lag som trener på 
Tobb arena. En annen mulighet er å øke baneleia kun for sommersesongen, i denne perioden er det 
kun LFK som leier banen. Hall- og baneleie bør generelt ikke økes uforholdsmessig, så kostnadsnivået 
for idretten ikke blir en barriere for deltagelse. Når det er sagt, så er det også et faktum at leieprisen 
på Tobb arena ligger godt under sammenlignbare, lokale kunstgressbaner og at leieprisen over tid 
ikke er blitt regulert. 
 
2) Hva er mulige konsekvenser av at videre utlån nektes utenom spillemidler? 

Konsekvensen vil være at idrettslagene selv må ta ansvar for en bærekraftig økonomi gjennom 
langsiktig planlegging av hvordan man rigger seg med hensyn til for eksempel reiser og 
dugnadsarbeid.  Det er heller ikke ønskelig at kommunen bidrar til å øke klubbenes gjeldsbyrde slik at 
de risikerer å komme i en situasjon hvor de ikke greier å betjene gjelden, slik resultatet ble med det 
lånet LFK nå måtte søke om å få ettergitt. 

  

3) Hva gjøres for å redusere kostnadsøkningene i Levangeridretten 

Det er noe usikkert om det menes hva kommunen gjør, hva idrettslagene gjør, eller begge deler. 

Svaret vil derfor omhandle begge deler.  

• Levanger kommune vedtok i PS 21/19 å slutte seg til Fritidserklæringen og forplikter seg med 

dette til å jobbe aktivt for at ALLE barn og unge i Levanger får mulighet til å delta jevnlig i 

minst en organisert fritidsaktivitet.  

• Levanger kommune har en lokal fritidskort-ordning som gir støtte til fritidsaktiviteter for barn 

og unge i familier med økonomiske utfordringer. Støtten er på 1500 kroner per barn per 

skoleår og gjelder for barn mellom 6 og 18 år.  

https://www.regjeringen.no/contentassets/42fc032208724215886755da5d165f1e/folder_fritidserklaeringen.pdf
https://www.levanger.kommune.no/tjenester/kultur-idrett-og-fritid/barn-og-ungdom/fritidskort/


• I vedtatt Temaplan idrett, leik og fysisk aktivitet er et av satsingsområdene «En mer 

inkluderende idrett».  et av tiltakene å kartlegge kostandsdriverne i idretten, og ut fra det 

sammen med idretten se på hvilke virkemidler som er de beste for å få alle med uavhengig av 

økonomisk status. Dette er planlagt gjennomført i 2023.  

• Levanger kommune har i samarbeid med Levanger Frivilligsentral fått tilskudd til Fritidsguide, 

som skal bidra til å finne løsninger på barrierer når det gjelder barn og unges deltagelse i 

fritidsaktiviteter.   

• Levanger kommune har fått tilskudd til å starte ei ordning med gratisbilletter i Friskus. Dette 

er til uorganiserte fritidsaktiviteter for familier med utfordrende økonomi.  

• Levanger kommune har fått tilskudd til åpen svømmehall i Trønderhallen en gang hver tredje 

uke. 

• BUA Levanger har gratis utlån av sport- og fritidsutstyr 

• Levanger kommune har et inkluderingstilskudd. Det er et tilskudd for å bidra til 

Levangersamfunnet når målene i Fritidserklæringen. Tilskuddet bidrar til å motivere, inspirere 

og gi økonomisk støtte til lag og foreninger som jobber for inkludering av barn og unge.   

• Levanger kommune har gratis halleie for allidrett og subsidiert halleie for ordinær aktivitet i 

kommunens haller.  

• Levanger kommune har gratis utleie av Staup gressbane og kunstgressbanen på Frol 

barneskole  

• Arbeid med ALLEMED, som er et dialogverktøy for arbeid med bevisstgjøring av ulike 

barrierer for deltagelse i aktivitet og idrett. 

Administrasjonen er kjent med at det også er mange gode tiltak i idrettslagene som bidrar til å holde 

kostnadene nede, eksempelvis tilbyr flere idrettslag «allidrett» og sommerskoler/idrettsskoler til 

gratis/lav kostnad. Administrasjonen er også kjent med at idrettslagene strekker seg langt for å finne 

løsninger når betalingsutfordringer oppstår. 

Det er alltid slik at det kan gjøres mer for å redusere kostnadsøkningen i idretten. Oslo idrettskrets 

har jobbet lenge med kostnader i idretten, spesielt knyttet til barn og unges mulighet for deltakelse. 

Analyser de har gjort av kostnadsdriverne i idrettslagene, viser at det i stor grad er idrettslagenes 

egne valg som bestemmer kostnadene. Eksempelvis påvirker jag etter kvalitet og resultater tidlig i 

ungdomsårene kostnadene vesentlig (Kilde: Kampen mot kostnader (idrettsforbundet.no)). 

Reduserte ambisjoner/krav innad i idrettslagene kan derfor bidra til å redusere kostnadene, uten at 

det betyr redusert eller dårligere tilbud. Det vil kunne være både økonomisk, sosialt og klimamessig 

mer bærekraftig, eksempelvis ved å dra på nære cuper, sørge for gjenbruk at bekledning og utstyr, 

samarbeide med andre klubber om aktiviteter og bruk av anlegg osv. 

4) Hvordan er status for økonomien i idrettslagene i Levanger?  

Administrasjonen kjenner ikke detaljene i hver enkelt idrettslags økonomi. For å få en oversikt over 

dette, kan idrettsrådet involveres i å gjennomføre en undersøkelse blant idrettslagene i Levanger.  

På generelt grunnlag kan administrasjonen vise til følgende:  

1. Det er gjort noen undersøkelser på landsbasis når det gjelder økonomi som barriere for 

deltagelse i idrett, og forskning viser at det er barn som av økonomiske grunner ikke har 

mulighet til å delta i fritidsaktiviteter.  

Hovedfunnene i rapporten Økonomi som barriere for idrettsdeltakelse er at den årlige 

gjennomsnittskostnaden ved deltakelse for: 

https://pub.framsikt.net/plan/levanger/plan-90fd9659-5d44-4b84-af82-243b14ad90c4-17250/#/home
https://pub.framsikt.net/plan/levanger/plan-90fd9659-5d44-4b84-af82-243b14ad90c4-17250/#/generic/summary/4f5e96ad-0616-4d5d-b7d2-ab7314c7b2ae
https://pub.framsikt.net/plan/levanger/plan-90fd9659-5d44-4b84-af82-243b14ad90c4-17250/#/generic/summary/4f5e96ad-0616-4d5d-b7d2-ab7314c7b2ae
https://levanger.frivilligsentral.no/aktivitet?fritidsguide-for-barn-og-unge&Id=12057
https://levanger.friskus.com/events/80a012ad-d790-4c9b-b28e-0bd17b7559cb
https://www.bua.no/bua-levanger/utstyr
https://www.bookup.no/Utleie/#Staup-gressbane---11er-gressbane___/view:item/cat:4/id:479/place:5037:LEVANGER/mod:book
https://www.bookup.no/Utleie/#Leirabanen-7er-kunstgressbane___/view:item/cat:4/id:478/place:5037:LEVANGER/mod:book
https://www.bookup.no/Utleie/#Leirabanen-7er-kunstgressbane___/view:item/cat:4/id:478/place:5037:LEVANGER/mod:book
https://www.allemed.no/verktoykasse
https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/oslo/nyhet/arkiv/kampen-mot-kostnader/
https://www.idrettsforbundet.no/contentassets/3fe6730b22234aeaa0b30af830478e9a/2020-okonomi-som-barriere---kostnader-og-kostnadsdrivere-i-barne--og-ungdomsidretten-endelig-rapport-04.03..pdf


• 9-åringer er 3600 kroner 

• 15-åringer er 9600 kroner. 

Videre viser denne undersøkelsen at de viktigste kostnadsdriverne i idrettslagene er utstyr, 

bekledning, samt arrangementskostnader. 

2. Levanger kommune gjennomførte en questback-undersøkelse om medlems- og treningsavgift 

i idrettslagene i Levanger i 2019. Den viste at det er store forskjeller mellom idrettslagene og 

idrettene når det gjelder kostnadsnivået på de som besvarte undersøkelsen. Medlemsavgiften 

for barn fra 1.-4. klasse varierte fra kr. 75 til kr. 1250, treningsavgift for 5.-7. klasse varierte 

fra kr. 0,- til kr. 2800 og treningsavgift for de over 13 år varierte fra kr. 0,- til i underkant av 

kr. 5000. 

 

3. Skogn IL gjennomførte en spørreundersøkelse på Skogn med bakgrunn i hvordan de skal 

hindre frafall og øke rekrutteringen i Skogn IL. 240 svarte på undersøkelsen. Økonomi 

(treningsavgift) ble oppgitt som en viktig årsak til at deltakelse i idrett var vanskelig, og det er 

antagelser om at pris for halleie er styrende for treningsavgiften. 

 

4. Innbyggerundersøkelsen i forbindelse med revidering Temaplan idrett, leik og fysisk aktivitet, 

viser at høye kostnader er en av de største utfordringene med å få alle barn og unge med i 

organisert idrett. Med høye kostnader menes da høye medlems- og treningsavgifter, høy 

halleie, høye kostnader generelt og utstyr. Det kommer også frem at støtten gjennom 

fritidskortet ikke alltid er tilstrekkelig. 

 

5) Er det beregna totalt hvor mange timer dugnad innen levangeridretten? 

Det er ikke gjort egne undersøkelser i Levanger, men det finnes en beregningsmodell for dette som gir 

et bilde på dette. I en typisk norsk kommune er det ca. ett idrettslag per tusen innbyggere og 

halvparten så mange medlemskap i idrettslag som det er innbyggere i kommunen. Bak hvert 

medlemskap ligger en frivillig innsats verdt 3800 kroner. Det betyr at det i en middels stor kommune, 

med 10 000 innbyggere og 4000 medlemskap, utføres et arbeid verdt i overkant av 15 millioner 

kroner». I Levanger er det 30 idrettslag med totalt 7503 medlemmer, så etter denne 

beregningsmodellen utføres et arbeid verdt ca. 38,5 millioner kroner (tall fra 2020). Kilde: untitled 

(idrettsforbundet.no) (side 7).  

 

 

https://pub.framsikt.net/plan/levanger/plan-90fd9659-5d44-4b84-af82-243b14ad90c4-17250/#/home
https://www.idrettsforbundet.no/globalassets/idrett/idrettsrad/maler-og-veiledninger/veileder-for-samarbeid-mellom-kommune-og-idrettsrad-pdf.pdf
https://www.idrettsforbundet.no/globalassets/idrett/idrettsrad/maler-og-veiledninger/veileder-for-samarbeid-mellom-kommune-og-idrettsrad-pdf.pdf

